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Marlies Groen

Van: GriffieWS

Onderwerp: FW: Aandachtspunten herontwikkeling renbaan Duindigt

 

From:   

Date: ma 4 mrt. 2019 16:34 

Subject: Aandachtspunten herontwikkeling renbaan Duindigt 

 

 

Geachte heer van Doeveren, 

 

Afgelopen weekend werd ik door de buurtvereniging gewezen op de vergadering van de commissie fysieke 

leefomgeving en het agendapunt over de herontwikkeling van renbaan Duindigt.  

 

Ik ben een van de omwonenden waarvan mijn perceel direct grenst aan Renbaan Duindigt, maar kan helaas 

vanavond niet aanwezig zijn om gebruik te maken van mijn spreekrecht. Daarom dat ik u een aantal 

aandachtspunten mail (in de cc het bestuur van de buurtvereniging).  

 

In de basis ben ik zeker niet tegen de herontwikkeling van de renbaan. Het kan een mooie impuls zijn voor de 

kwaliteit van de gehele omgeving, toch heb ik de volgende aandachtspunten: 

 

- Dat bebouwing niet hoger wordt dan de bestaande bebouwing (woningen waalsdorperlaan), het soort bebouwing 

past in de omgeving en de bebouwing niet direct grenst aan de bestaande percelen. 

- Dat de toevoer en ontsluiting van alle verkeer van de renbaan via de Landscheidingsweg verloopt. De woningen 

aan de Waalsdorperlaan hebben namelijk nu al veel overlast (trillingen) van het steeds groter wordende vracht, bus 

en paardenvervoer.  

- Dat voor de bewoners van de Waalsdorperlaan voldoende parkeervoorzieningen beschikbaar blijven. 

- Dat de handhaving van de 30 km/h beter wordt afgedwongen door de inrichting van de Waalsdorperlaan. De 

huidige maatregelen zijn (ook na de nieuwe inrichting) onvoldoende. 

- Dat de geluidsoverlast van de diverse nieuwe activiteiten en evenementen minimaal blijft. Het is namelijk een 

(zeer) rustige omgeving. Mijn zorg is dat we ieder weekend muziek/geluidsoverlast van deze nieuwe activiteiten 

zullen hebben tot in de nacht (afgelopen zomer is dit al meerdere malen voor gekomen en dan zwerven daarna nog 

een uur dronken jongeren door de straat). Of dat de toeristen van de short stayhuisjes dagelijks geluidsoverlast 

zullen bezorgen.  

 

Ik hoop dat de commissie mijn punten in overweging neemt in haar advies aan de raad. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 


